
Verslag OR vergadering 
 

Datum 7 februari 2024 

Tijd 19.00-21.00 uur 

Locatie Kazerne Sittard West, conferentiekamer 224 en Teams 

Voorzitter J. Beucken 

Aanwezig J. Beucken, E. de Bie, R. Gaemers, W. Meessen, B. Pepels, T. Reinaerdts, D. van der 
Schoot, B. Smeets online, P. Hanssen, T. Speetjens, L. Valent, R. Pallada (online), H. 
Pappers (online) en L. de Pree (notulist). 

Afwezig  

 

Nr Agendapunt Actie 

1 
 
1.2 

Opening 
 
Vaststellen van de agenda 

−  

 

2 Mededelingen DB 
 
Data OR-trainingen 
Ieder heeft twee uitnodigingen ontvangen voor de trainingen op 11 en 12 april en 31 
oktober en 1 november. Er is contact gelegd met nieuwe trainers.  
 
Ambtelijk secretaris 
We zijn in gesprek met Constance Pijnenburg over de rol van ambtelijk secretaris. Er 
worden geen problemen verwacht rondom de financiën. Gelijktijdig staat er een 
vacature open. De OR zit al lange tijd zonder ambtelijk secretaris en wat is ons plan als 
niemand solliciteert en Constance afhaakt. Enige haast is geboden, wordt vervolgd. 
 

 

2.1 Roger Jennen komt uitleg geven over nieuwe navigatie 
 
Roger Jennen, projectleider vervanging navigatie en projectteamleden Rick en Arthur 
geven een presentatie over het nieuwe navigatiesysteem voor de nieuwe 
piketvoertuigen en de overige repressieve voertuigen. Het navigatiesysteem moet 
kwalitatief goed, gebruiksvriendelijk en betrouwbaar zijn maar moet er bovenal voor 
zorgen dat collega’s veilig en snel ter plaatse zijn. 
Roger stuurt de presentatie naar Bart, Bart stuurt hem rond.  
 

Bart 

2.2 Dion Hooijdonk komt uitleg geven over de aanschaf van nieuwe bluskleding  
 
Dion is vandaag niet aanwezig. Hij heeft de OR uitgenodigd om het programma van 
eisen te komen bekijken op de kazerne. Huub gaat, wie wil er mee? 
De OR vindt dit punt belangrijk en heeft behoefte aan een presentatie of toelichting. 
Het voorstel is om Dion uit te nodigen voor een volgende keer. John regelt dit. Om 
meer aan de voorkant van dit thema te komen, kan het ook via de commissie PIOF.  
 
Veiligheidsmiddelen 
Jim Odekerken heeft aan de commissie VGWM het verzoek gedaan om 
veiligheidsmiddelen te bestellen voor instructeurs omdat het CvV dit niet kan. De vraag 
is om dit op te nemen in het reglement. Gereageerd wordt dat het CvV gewoon spullen 
kan bestellen.  
 

 
 

Allen 
Huub 

 
John 

3 
 
3.1 
 
 
 
 
 

Verslag OR-vergadering 24 januari 2024 
 
Gevraagd wordt voortaan een uitgebreider verslag te maken zodat de achterban kan 
lezen dat de OR de thema’s uitgebreid behandelt.  
 
Zonder wijzigingen in de tekst wordt het verslag vastgesteld. 
De notulist plaatst dit verslag in de OR-map. 
 

Lean 



Nr Agendapunt Actie 

3.2 
 
 

Verslag OR-vergadering 20 december 2023 
Zonder wijzigingen in de tekst wordt het verslag vastgesteld. 
De notulist plaatst dit verslag in de OR-map. 
 

3.3 Fraude, diefstal en bedreiging 

 
Wim meldt een verontrustende situatie over fraude, diefstal en bedreiging. Wim heeft 
op persoonlijke titel onderzoek hiernaar gedaan en gesprekken gevoerd met diverse 
collega’s. Betrokkene stond gepland in de commissie PIOF-vergadering om te praten 
over het traject om op volledige sterkte te komen waarvan de termijn is teruggebracht 
naar drie jaar. In deze vergadering is de kwestie fraude, diefstal en bedreiging bewust 
niet aangehaald. Alle commissieleden waren vooraf op de hoogte gebracht. 
Wim leest de mail voor die hij aan betrokkene heeft gestuurd. Ook is de bestuurder 
ingelicht. Op 21 februari staat een overlegvergadering gepland, vraag de bestuurder 
naar de kwestie, aldus Wim. 
Afgesproken wordt dat Wim de brieven naar Bart stuurt, Bart stuurt ze rond en 
agendeert dit punt voor een volgende vergadering.  
Paul zegt dat er maandag en dinsdag gesprekken zijn geweest. Betrokkene gaf aan 
dat hij/zij bedreigt is geworden, dat er fraude is gepleegd met onjuiste declaraties en 
dat er in 2023 130 items van het CvV zijn gestolen. Paul heeft betrokkene daarop een 
mail gestuurd, die hij nu aan de OR voorleest.  
Paul vraagt of de OR akkoord is met zijn brief op persoonlijke titel voor alle 
aanwezigen bij het overleg over de jaarevaluatie CvV. In zijn brief geeft hij aan wat hij 
toen gehoord heeft en wat nu in de mail van betrokkene anders wordt uitgelegd. 
Duidelijk is dat het behoorlijk wat impact heeft op de collega’s die bij het overleg zaten.  
 
Opmerkelijk is dat betrokkene in de mail aangeeft dat de zaken in het verleden 
speelden en nu zijn afgehandeld. Maar waarom krijgen we dan nieuwe werkafspraken 
CvV en waarom wordt hierop überhaupt nog teruggekomen? Verder vindt de OR het 
niet oké dat een collega in een dergelijke functie zaken roept, mailt, herroept en geen 
aangifte wil doen. Een ambtenaar is verplicht aangifte te doen. Ook de bestuurder kan 
plaatsvervangend aangifte doen.   
 
Wat is de rol van de OR in dezen? 
De OR heeft een signaal ontvangen van fraude, diefstal en bedreiging en als gevolg 
daarvan is er onrust in de organisatie. Officieel is het geen taak van de OR maar we 
vermoeden dat iets niet klopt en daarom vraagt de OR de bestuurder om opheldering. 
De OR wil duidelijkheid over wat er aan de hand is/is geweest en hoe dit is/wordt 
opgepakt door bestuurder. Vervolgens is het de taak van de bestuurder om in gesprek 
te gaan met betrokkene en een onafhankelijk onderzoek te starten. De OR wil op de 
hoogte gehouden worden van de te nemen stappen en de resultaten. Ook zal aan 
bestuurder worden gemeld dat de onrust heeft geleid tot beschuldigingen en dat 
betrokkene recht heeft op het zuiveren van zijn/haar naam. De OR zal aan bestuurder 
voorstellen om hulp in te schakelen. 
John belt vandaag nog met de bestuurder.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Wim 
Bart 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

John 

4 Actielijst 
 
Budgetneutrale formatie-uitbreiding team vakbekwaamheid 
Er is 400k minder uitgegeven aan instructeurs maar 200k meer aan vaste collega’s. Er 
kan nu nog geen antwoord gegeven worden op onze vraag of de maatregel 
budgetneutraal is. Dit heeft wat meer tijd nodig. Afgesproken wordt om voor de zomer 
2024 de vraag nogmaals te stellen. Te zijner tijd wordt dit thema door de commissie 
PIOF voorbereid. 
 

PIOF 

5 
 
5.1 
 
 

Stand van zaken stukken ter informatie 
 
Tab 2023-12: Informatiebrief frequentie WBO 
Bestuurder informeert de OR over het wijzigen van de frequentie van het WBO van 
één onderzoek in de drie jaar. Door de frequentie van de uitvoering van het onderzoek 

 
 
 
 
 



Nr Agendapunt Actie 

 
 
 
 
5.2 
 
 
 
 
 
 
 
5.3 
 
 
 
5.4 
 

te veranderen, wordt gehoor gegeven aan het verzoek van leidinggevenden en 
medewerkers voor meer tijd om de plannen van aanpak uit te werken.  
De OR kan zich hierin vinden en daarmee is dit punt afgehandeld.  
 
Tab 2023-13: informatiebrief landelijk trainee-ship omgevingsveiligheid. 
Bestuurder stelt voor om dit onderwerp vast op de agenda te zetten van de artikel-24-
overleggen. Bestuurder zal de OR te zijner tijd informeren over de resultaten van de 
evaluatie. Als uit de evaluatie blijkt dat het trainee-ship een structurele aard 
krijgt, wordt de OR hierbij betrokken.  
De OR heeft kennisgenomen van deze brief.  
 
Informatiebrief oplevering project SPP (PIOF) 
De informatiebrief over de oplevering van project SPP wordt doorgeschoven naar de 
commissie PIOF.  
 
Tab 2023-14: Informatiebrief werkbegroting 2024 
De informatiebrief over de werkbegroting 2024 wordt doorgeschoven naar de 
commissie PIOF.  
Graag uiterlijk 14 februari een berichtje naar Luc als je wilt aansluiten bij de training 
“bijscholing financiën”.  
 

 
 
 
 
 
 

Bart 
 
 
 
 
 

PIOF 
 
 
 

PIOF 
 

Allen 

6 
 
 
6.1 
 

Stand van zaken adviesaanvragen 
 
Tab 2023-08: adviesaanvraag nieuw HRM-systeem (PIOF) 
Dit punt wordt geagendeerd voor de overlegvergadering van 21 februari.  

Bart 

7 
 
7.1 
 
 
 
7.2 
 

Stand van zaken instemmingsverzoeken 
 
Instemmingsverzoek inzet testleiders en testondersteuners tijdens AK en PPMO 
(VGWM) 
Dit punt wordt geagendeerd voor de overlegvergadering van 21 februari. 
 
Tab 2023-11: instemmingsverzoek werkwijze ongevalsonderzoek (VGWM) 
Dit punt wordt geagendeerd voor de overlegvergadering van 21 februari. 

Bart 

8 Rondvraag 
 
Verlofsparen 
Over alle werkzaamheden buiten de kazerne kan je geen tijd-voor-tijd schrijven. Als 
collega’s in andere constructies werken zonder overeenkomst, is verlofsparen niet 
mogelijk. De OR zou graag uitleg ontvangen over de regels hieromtrent.  
 
Teams 
Geopperd wordt om Ibabs te verruilen voor teams. Paul regelt een presentatie.  
 
Evaluatie multifunctionele pool 
We bespreken dit punt in de overlegvergadering van 21 februari. 
De OR heeft instemming gegeven op de multifunctionele pool. Deze strookt niet met  
SPP op de diploma-eis manschap. De diploma-eis voor manschap is mbo 3 terwijl de 
landelijke norm mbo 2 is. Er wordt afgeweken van de landelijke normering om een 
aantrekkelijke werkgever te kunnen zijn. Voorgesteld wordt SPP af te wachten want die 
moet nog behandeld worden. De OR kan wel alvast vragen stellen. In SPP staat ook 
dat het vasthouden aan de diploma-eisen problemen kan geven in onze regio. Het 
samenvoegen van het werving- en selectiebeleid en SPP lijkt logisch maar schijnt niet 
te kunnen. De commissie PIOF neemt dit punt mee.  
 
Evaluatie Vesta 
Er komt waarschijnlijk een evaluatie op grote lijn.   
 
Liaison 

 
 
 
 

Bart 
 
 
 

Paul 
 
 
 

Bart 
 
 
 
 

PIOF 



Nr Agendapunt Actie 

Wil iedereen het schema invullen. Bart stuurt het rond.  
 

9 Sluiting 
 

 

 Volgende OR-vergadering en overlegvergadering: 21 februari 2024 
 

 

 

Actielijst 
 

Nr Datum  Actiepunt Wie 

1 10 jan Wim, Luc en Huub sluiten aan bij de bijeenkomst in maart. Huub, Luc, Wim  

2 7 febr Dion Hooijdonk uitnodigen voor presentatie/toelichting op aanschaf 
nieuwe bluskleding.  

John 

3 7 febr Programma van eisen aanschaf nieuwe bluskleding bekijken op de 
kazerne. Wie gaat met Huub mee? 
 

Allen 

6 7 febr Graag uiterlijk 14 februari een berichtje naar Luc als je wilt 
aansluiten bij de training “bijscholing financiën 

Allen 

    

    

 
 
 

Lijst met agendapunten: 
 

Nr Datum verg.  Op de 
agenda van  

  OR  

1 24 jan Zichtbaarheid en imago OR 
Wie gaat de boer op? 

? 

2 7 febr Situatie naar aanleiding van de jaarevaluatie CvV: 21 febr 

3 7 febr Paul regelt een presentie Teams ? 

  Overlegvergadering  

4 7 febr Adviesaanvraag nieuw HRM systeem 21 febr 

5 7 febr Verlofsparen  21 febr 

6  Multifunctionele pool/diploma-eis 21 febr 

7 7 febr Instemmingsverzoek inzet testleiders en testondersteuners tijdens 
AK en PPMO 

21 febr 

8 7 febr instemmingsverzoek werkwijze ongevalsonderzoek (VGWM) 21 febr 

  Artikel-24-overleg  

9 7 febr Trainee-ship omgevingsveiligheid. Juni/juli 2024 

  Commissie PIOF  

10 7 febr Tzt voorbereiden: budgetneutrale formatie-uitbreiding team 
vakbekwaamheid 

? 

11 7 febr Informatiebrief oplevering project SPP ? 

12 7 febr Informatiebrief werkbegroting 2024 ? 

 
 


